
A főpolgármester visszadobta a labdát, szerinte egyelőre Lázárék dolga lenne, hogy
kitakarítsák Rákosrendezőt, de amint a fővároshoz kerül a terület, elkezdik a szemét
elszállítását.
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